
IZ POLHOVEGA GRADCA

V ospredju je komunala
»Ni denarja. zato bomo lelos najbrž bolj malo narcdi-

li,« je pred dnevi lakonično potcgnil črto pod letošnjc
delovne načrte v Polhovem Gradcu predscdnik tamkajš-
njega svela KS Marjan Plestenjak.

V letošnjc lcto so Polhograjci vstopili s cclim svcžnjcm
lepih želja: želeli so asfaltirati ccsto za gradom, prcdvscm
pa so že enkrat rešiti krajevne nadloge — ccste skozi
Dolenjo vas proti Prosci. ki povezujc Polhograjsko doli-
no s horjulsko. Asfalliranje te ceste jc tudi siccr v lctoš-
njem planu. vprašanje pa je. ie se bo našlo dovolj srcd-
stev. Pograjci bi bili vsekakor zadovoljni. čc bi dobili
asfalt vsaj skozi Dolenjo vas.

Na ccsti Polhov Gradec - Črni vrh je zdaj asfaltiranih
prvih 200 metrov ceste (od Mačkovega grabna). Pričaku-
jejo. da se bo letos nadaljevalo asfaltiranjc naprcj od
Mačkovega grabna do Petačevega grabna. kjcr jc ccsta
najslabša. Zcmeljska dela na tem odseku so v glavncm žc
končana.

V letošnjem planu je bila prav tako tudi gradnja vodo-
voda do Praproč, toda kaže. da iz tcga ne bo nič. čc sc no
bodo krajani tudi sami organizirali.

Graščina dobiva lepšo podobo *
Čeprav bolj po polžcvo. se pri obnovi starc polhograj-

ske graščine vendarle premika. Kol nam jc povcdal
Marjan Plestenjak, so končana groba dela pri urcjanju
prostorov: vgrajena so nova okna. v prvcm in drugcm
nadstropju je končana clektrična napcljava. tudi stenc so
žc na fino ometane. medtem ko naj bi pritličjc začcli
obnavlajti spomladi. Lctos naj bi urcdili tudi cclotno
fasado. Dela so se nekoliko zavlekla zavoljo arhcoloških
raziskav. ki so jih opravljali lani. Zdaj jc mcnda žc
povsem jasno poreklo gradu, pa tudi način. kako jc grad
nastajal.

Tudi grajski park bodo skušali urcditi v starcm izvir-
nem stilu. Ze spomladi naj bi v njetn zasadili 2000 sadik
pušpana. poskusili pa bodo obnoviti tudi obzidje. ribnik
in poti. ki prepredajo park. Ni pa še jasno. kaj bo
z grajskim izvirotn na samcm robu graščinskcga kom-
pleksa, saj je še vedno v zasebnih rokah.

Načrtov ne manjka
V svežnju delovnih načrtov. ki naj bi sc jih lotili lctos.

Pograjci postavljajo v osprcdju tudi obnovo fasadc in
dotrajane električne napeljave v zadružnem domu (dvo-
rano so že urcdili). radi bi uredili tudi odvodnjavanje
zamočvirjenih zemljišč (tu je vse odvisno od Zcmljiškc
skupnosti. te bo imela denar). poskusili pa bodo tudi

predstaviti kraj na kakem turističnem sejmu m se po tej
plati še tesneje povezati z bližnjim Črnim vrhom. Kar
najbolj resno pa razmišljajo tudi o tem. kako pospešiti
razvoj hribovskih kmetij. saj so prav tc zlate rczcrvc
hrane ne samo za Polhograjsko dolino. anipak tudi za
samo Ljubljano.
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